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Referat af skolebestyrelsesmøde 17.08.23 
 

 

 

 

 

 

Beslutningspunkter: 

 

Orienteringspunkter: 

 Dato: 17.08.2023  

Mødeindkaldelse  
 

Dagsorden 

Mødested 
 

Konferencen 015 
 

Medbring 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 
 

Forældrerep.: Laura Bertram, Lea Løbger, Thomas Laigaard, Anders 
Castenberg, Line Ame, Trine Ladegaard og Louise Nelin. 
Elevrep.: Esmaralda Møbjerg 
Medarbejderrep.: Lisbeth Lebæk Jespersen og Lotte Hovej  
Ledelse: Rikke Pedersen, Iben Hansen og Niels Blok 

Tilstede 
 

 

Afbud 
 

Laura Bertram 

Ikke meldt afbud 
 

 

Referent 
 

Iben Hansen 

Indbudte  

Efterretning: Mødekalender for skolebestyrelsen skoleåret 2023-2024 - møder er 
indkaldt via Outlook til forældrerepræsnetanterne. 
Skolebestyrelsens forretningsorden 

Punkt 1.  
kl. 17.00-17.02 
 

Godkendelse af dagsorden  

Referat af punktet Ok 

Punkt 2. 
Kl. 17.02-17.05 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde d. 14. juni 2023 

Referat af punktet Ok 

Punkt 3. 
Samlet for punkt 3-6 

Nyt fra elevrådet:  
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Kl. 17.05-17.25 Der er valg til elevråd i morgen torsdag. Esmaralda blev valgt før sommerferien og er 
forperson. 
 

Punkt 4. Fra medarbejderne:  
De er godt i gang efter ferien. De ’gule’ dage var ’kun’ 4 i år. Programmet for dagene har 
ikke været så spækket, men der har været travlt. 
Skemaerne mangler den sidste fin pudsning, men ligger klar på mandag. 
Mobilpolitikken er trådt i kraft. Der er lidt opstartsudfordringer for udskolingen, da 
skabene var bestilt uden lås. 
På mellemtrinnet kører det ok. Indskolingen også ok. 
Kom tilbage til en beskidt skole, det var ikke så rart. 

Punkt 5. Fra formanden: 
Udearealer – Lea vil gerne tage fat i forvaltningen omkring forbedring af udearealerne. 
Der er ønske om at få forvaltningen ud og se på det. Louise vil undersøge om det er 
mulligt at søge fonde. 

Punkt 6. 
 

Fra skolens daglige ledelse og KKFO, herunder klagesager: 
Sager vedr. enkeltpersoner (elevrepræsentanterne deltager ikke)   
 

• Referat af 
orienteringen: 

 

• Fra KKFO’en. 

• Fra Skolen: 

• Der har været vandskade i Galaksen pga. Indtrængning af vand fra taget. Den 
blev noget mere omfattende, da der ikke kom nogen ud med det samme.  

• Et træ væltede i forbindelse med stormvejret i den første skoleuge 

• Der har været begået omfattende hærværk på første skoledag med graffiti på 
Universet og Katfrit. Dette er meldt til SSP/politiet. 

• Første uge med personalet er gået godt. Det nye personale er faldet godt til. 

• I forbindelse med sommerferien opsagde Filip N sin stilling som barselsvikar. 
Dette betød, at der manglede en lærer til 5. årgang. Men ledelsen har fået ansat 
Hanna Carlsen ind i stillingen. Hanna har tidligere været klasselærer for klassen 
og været lærer på årgangen. 

• Madeleine Holm afdelingsleder for indskolingen er startet op efter hendes barsel. 

• Der har været nogle udfordringer angående skema til opstarten bl.a. har der 
været tekniske problemer med visningen i Aula.  

• Der mangler fortsat at blive ansat til en orlovsstilling. Denne stilling er slået op og 
det forventes, at der kan ansættes en ind i stillingen senest 1. oktober. I perioden 
frem til ansættelsen er der fastevikarer på timerne. Det er timer i 
håndværk/design samt billedkunst. 

• Første skoledag for børnehaveklasserne forløb rigtig godt. Borgmesteren Jakob 
Næsager hold tale til alle de nye elever. Og det blev rigtig godt taget imod. 

• Der skal ansættes til skolens ressourcecenter. Er der nogen fra skolebestyrelsen, 
som ønsker og har mulighed for at deltage i ansættelsessamtalerne? 

• Der har været møde med repræsentanter med folk fra bæredygtig udvikling, da 
skolen er udvalgt som en del af et projekt ’ det bedste skoletoilet’.  Der bliver 
nogle undervisninger i den forbindelse.  

• Rengøring der har ikke  gjort rent i sommeren, og først gået i gang da børnene 
møder ind. Der er dog gjort hovedrent i ferien, men det er ’kun’ usynlige steder. 
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Punkter til drøftelse og beslutning: 

Punkt 7. 
kl. 17.25-17.35 
 

Emne: Velkommen til nyt skolebestyrelsesmedlem og kort præsentation af alle 
Baggrund:  
Der er indtrådt en ny forældrerepræsentant i skolebestyrelsen, da et medlem er gået ud 
pga. af flytning fra skoledistriktet. Desuden er der nu valgt nye elevrådsrepræsentanter 
til skolebestyrelsen.  
Formål:  
Præsentation af medlemmerne i skolebestyrelsen. 
 
 
Ingen bilag  

Referat af beslutning Der var præsentationsrunde. 

Punkt 8. 
Kl. 17.35-18.05 

Emne: Seminar og tema/fokuspunkter 
 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen har tidligere besluttet, at den afholder et årligt seminar. Temaer til 
seminaret besluttes af skolebestyrelsen. Seminaret er planlagt d. 25. oktober 
 
Formål:  
Skolebestyrelsen drøfter og beslutter, hvilket tema/fokus, som det kommende seminar 
skal have. Desuden aftales nærmere såfremt der er behov for det, hvem der deltager i 
den endelige planlægning af dagen. 
 
Bilag: ingen 

Referat af beslutning Forslag: 
Arbejde videre med udfaldet af udviklingssamtalen, hvordan kommer vi videre med 
arbejdet. 
Trivsel på Katrinedal. Dykke ned i trivselsmålingerne og se hvor er det relevant for 
skolebestyrelsen at komme med in put og lave handleplan. Der kunne sættes fokus på fx 
pauser, hvordan kan der komme et fokus på bedre pauser.  
Vælge et fokus, og så få det foldet ud både i bestyrelsen og videre i personalegruppen. 
Man kunne arbejde med følgende spørgsmål: 
Hvor kan skolen gøre en forskel? Hvordan bliver der talt om trivsel i medier mm?, 
hvordan kan vi få det i spil på skolen?, hvad skal der til for, at skolen kan gøre en forskel? 
 
Skolen afholder National trivselsdag 1/3 2024. 
 
Bestyrelsen inviteres til at lave en skole’vandring’ og mærke stemningen på skolen. 
 
Beslutning: Der arbejdes med Trivsel på dagen og dagen planlægges af: Lea Løbger, Trine 
Ladegaard, Thomas Laigaard & Rikke Schultz Pedersen 
 

Punkt 9. 
Kl. 18.05-18.35 

Emne: Årshjul og prioritering af principarbejdet 
 
Baggrund:  
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Skolebestyrelsen har tidligere udarbejdet et 2-årigt årshjul, som bruges i forbindelse med 
planlægningen af skolebestyrelsesmøderne. Desuden har skolebestyrelsen udarbejdet en 
prioritering af principarbejdet. Hvert år drøfter skolebestyrelsen, hvilke prioriteringer, 
som skolebestyrelsen vil gøre i forhold til deres arbejde i det pågældende skoleår. 
 
Sidste skoleår talte skolebestyrelsen om prioritering af følgende: 

• Undervisningens organisering   
Lektier og hjemmeaktiviteter  

• Klassesammenlægning  

• Åben skolesamarbejde (er vedtaget) 

• Klassedannelse nulte årgang   

• Understøttende undervisning og faglig fordybelse 

• Bevægelsesundervisning 

• Mobilprincip (er vedtaget) 

• Ordensregler (er vedtaget) 
 
 
Formål:  
Skolebestyrelsen drøfter og endelig beslutter skolebestyrelsens principarbejde og temaer 
for dette skoleår. 
 
Bilag 1: Styrelsesvedtægt side 6 link her 
Bilag 2: Skolebestyrelses årshjul 
 

Referat af drøftelse 
og evt. beslutning 

Det er målet at blive færdig med nedenstående principper i løbet af efteråret. 

• Lektier og Hjemmearbejde.  

• Undervisningsorganisering 

• Klassesammenlægning 

Desuden vil skolebestyrelsen gå i gang med Klassedannelse i børnehaveklasse – og ser 
hvor langt vi når med dette princip i løbet af efteråret. 
 

Pause 
Kl. 18.35-18.50 

 

Punkt 10. 
Kl. 18.50-19.05 

Emne: Forældremøder 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen har tidligere deltaget kort på forældremøderne skoleår, hvor 
skolebestyrelsen har præsenteret sig samt kort fortalt om skolebestyrelsens arbejde. 
Formål: 
Skolebestyrelsen bedes drøfte om/hvem der deltager til de kommende forældremøder 
samt indholdet ved besøget på forældremøderne. Følgende forældremøder er planlagt: 
       Bh.    årgang: 31. august, 17.00-19.00              

0. årgang: 31. august, 17.00-19.00               

1. årgang: 31 . august 17.00-18.30                

2. årgang: 14. august 17.15-19.15                 

3. årgang: 29. august 17.00-19.00                
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4. årgang: 24. august 16.30-20.00                

5. årgang: 7. september 17.00-19.00           

6. årgang:                     17.00-19.00                

7. årgang: 17. august  17.00-19.00                

8. årgang: 4. september   17.00 – 19.00      

9. årgang:  31. august   17.00 – 19.00          

Desuden drøfter skolebestyrelsen, hvilke temaer, som de vil formidle til forældrene på 
forældremøderne. 
 
Bilag - ingen 
 

Referat af beslutning  
Skolebestyrelsen drøftede hvad de ville fortælle på forældremøderne. Det blev besluttet 
følgende: 
Fortælle hvad bestyrelsen er 
Hvad man arbejder med 
Præsentere vedtagne principper samt fortælle om principper der arbejdes med i det 
kommende år. 
Opfordre til at der bliver valgt trivselsesforældre.  
Der er et skriv om indhold, som vedlægges. Skolebestyrelsen har et ønske om at 
årgangene ikke lægger mødedag på samme dag næste skoleår. 
 
     Bh.    årgang: 31. august, 17.00-19.00             - Thomas Laigaard 

1. årgang: 31. august, 17.00-19.00              - Anders Castenberg 

2. årgang: 31 . august 17.00-18.30               - Thomas Laigaard 

3. årgang: 14. august 17.15-19.15                - Er afviklet 

4. årgang: 24. august 17.00-19.00               - Line Ame 

5. årgang: 7. september 16.30-20.00           - Trine Ladegaard 

6. årgang                                                            - Er afviklet 

7. årgang: 17. august 17.00-19.00              - Lea Løbger 

8. årgang:   4. september 17.00-19.00          - Lea Løbger 

9. årgang: 31. august  17.00-19.00               - Thomas Laigaard 

 
 
 

Punkt 11.  
kl. 19.05-19.25 
 

Emne: Ansættelse af kommende afdelingsleder til mellemtrinnet 
Baggrund:  
Louise Refnov er stoppet, som afdelingsleder på skolen. Derfor skal der ansættes en ny 
mellemtrinsleder. Der skal afholdes en ansættelsesproces. Det er tiltænkt, at der skal 
afholdes to runder til samtalerne. 
Oplæg til proces: 

• Møde i ansættelsesudvalget, hvor der vælges ansøgere til 1. samtale 

• Ansættelsessamtale 1. runde 

• Ansættelsessamtaler 2. runde 
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• Mellem de to runder påtænkes det, at der sker testning af ansøgerne, som 
udvælges til 2. samtale. 

 
Formål:  
Skolens ledelse præsenterer udkastet til kommende ansættelsesproces.  
Skolebestyrelsen drøfter oplægget og kommer med deres input til proces. 
 
Skolebestyrelsen beslutter, hvem der deltager i de kommende ansættelsessamtaler til 
afdelingslederstillingen. 
 
Bilag ingen 

Referat af beslutning Stillingsopslag er sendt ud til høring alle vegne rundt. Det bliver rettet og er sendt til 
forvaltningen og det slås op. 
Processen: ansøgningsfrist: regner med 6/9 
Uge 37 Første samtalerunde 
Uge 38: Ansøgere skal testes. Forvaltningen kører denne proces 
Uge 39: Anden samtalerunde 
 
Ansættelsesudvalg: Lisbeth (TR), medarbejder rep. fra mellemtrinnet, 2 forældrerep., 2 
ledelsesrep, samt Mette Uhre (konsulent i forvaltningen) 
 
De 2 forældrerepræsentanter er: Trine Ladegaard og Thomas Laigaard, hvis kalenderen 
passer. Lea Løbger er suppl. , Anders Castenberg og Louise Nelin kan også supplere. 
 

Punkt 12. 
Kl. 19.25-19.55 
 

Emne: Skoleudviklingssamtale 
 
Baggrund: 
Skole skal afholde skoleudviklingssamtale med forvaltningen d. 18. september kl. 16.45-
18.45.  
Formålet med denne samtale er: 
Formål: Skoleudviklingssamtalen skal være en evaluering med fokus på fremadrettet og 
prioriterede indsatser. Der skal være fokus på skolens udfordringer, udviklingsområder 
og indsatser.  At skabe en meningsfuld og lokal dialog som styrker elevernes faglige og 
alsidige udvikling. 
Der er et særligt fokus på:  
•At samtalen er en ligeværdig dialog, hvor alle skal have en stemme 
•Skolens udvikling 
–De valget temaer skal betyde noget og gerne gøre os nysgerrige 
–Omhandle temaer, som skolen lykkes med og det som bøvler 
 
Tidsramme: 2 timer 
 
Deltagere: Skoleleder, en eller flere SB-repræsentanter, elever og evt. relevante 
medarbejdere samt en skolekonsulent og Områdechef. 
 
Tidligere har skolebestyrelsen drøfte, hvilke temaer, som skolebestyrelsen vil have fokus 
på. Dette var trivsel. 
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Punkter til kommentering/drøftelse: 

 

 

 

Baggrund: 
Skolens ledelse præsenterer skabelonen og processen for skoleudviklingssamtalen. 
Skolebestyrelsen skal drøfte og beslutte, hvem der deltager i den første 
skoleudviklingssamtale samt hvilke pointer, som skolebestyrelsen gerne vil formidle til 
samtalen. 
 

 Ledelsen har været formøde med området. 
Der er bundne punkter:  test og de faglige prøver, laves som data pakke 
Vi ønsker, at der bliver sat mest fokus på trivsel. Hvordan kan elevtrivslen højnes? 
Trivselsmålingen sendes til bestyrelsen. 
Vi vil gerne være mere nysgerrige på årsagen til et fald i 22/23 – trivselsmålingen viser en 
meget lav score omkring toilet forhold. Vil en forbyggende indsats på toiletforholdene 
have en positiv effekt på det samlede resultat af trivselsmålingen? 
Der skal arbejdes med fælles kultur for alle årgange, hvordan har vi det med hinanden og 
hvordan passer vi på hinanden.  Der er stadig en udfordring i, at toiletforholdene ikke 
lever op til standard og krav fra sundhedsstyrelsen. 
 
Skolen/elevrådet skal starte et nyt projekt omkring Toiletter i samarbejde med 
kommunen. Dette opstartes i september. 
 
Deltagere fra skolebestyrelsen: 18/9 16.45 – 18.45. Lea Løbger  og Thomas Laigaard 

Punkt 13.  
Kl. 19.55-20.00 
 

Kommende punkter og evt. 
 

• Skolebestyrelsen drøfter ønsker, prioriteringer og justeringer i forhold til 
de kommende møder  

• Møderække: mødet i marts er i påskeferien. Dette skal rettes. 

• Lærerens dag d. 5/10 

• Næste møde er d. 25/9 – Lea melder afbud Trine er mødeleder. 

 

Referat  
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